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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mennyibe kerül a Malév privatizációja a Magyar Köztársaság számára?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János Pénzügyminiszte r
Úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Állami Számvev őszék több alkalommal is kifogásokat fogalmazott meg a MALÉ V
értékesítésével kapcsolatosan . Az Állami Számvevőszék szerint „ a hozzárendelt vagyon
értékesítésénél a MALÉV esetében teljes kör űen nem teljesült a privatizációval elérni kívánt
cél. Az alacsony értékesítési ár ellenére az állami garanciális hitelek nem rendez ődtek
véglegesen, valamint a szerz ődésben vállalt feltételeket csak részben teljesítette a vevő. " Az

Állami Számvevőszék megállapításai alapján felmerül tehát a kérdés, hogy valójába n
mennyibe is került Magyarország számára a nemzeti légiközlekedési vállalat magánosítása . A
híradások alapján a privatizációs szerz ődésben mintegy 200 millió forint szerepelt . A vételár
magában foglalta az összes tárgyi berendezést, közöttük a repül őgépeket is . Az orosz vevő
arra is kötelezettséget vállalt, hogy kiváltja az állami kezesség ű hiteleket. A hírek, és az ÁSZ
jelentése alapján ez nem történt meg . A hírek szerint a vételár részletei is el-elmaradoznak .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hírek arról is szólnak, hogy az immáron orosz tulajdonba került MALÉV, a magya r
államtól 1 .6 milliárd forintot kapott a Graund Handling Földi Kiszolgáló Zrt .-ért, és további 2
milliárd forint kifizetése vált esedékessé . Arról is információk szivárogtak ki, hogy a jól men ő
vállalkozást 3 .7 milliárd forint mértékig APEH jelzálog terheli .
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Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek alapján kérdezem, hogy igaz-e a hír, hogy a MALÉV nemrégiben 1 .6 milliárd
forintot kapott az államtól a Graund Handling Földi Kiszolgáló Zrt vételárelőlegeként ,
és hogy további 2 milliárd forint kifizetését tervezik a társaság tulajdonána k
megszerzése ellenértékeként? Igaz-e, hogy a MALÉV új tulajdonosa nem váltotta ki a z
állami kezességű hiteleket? Igaz-e, hogy az orosz vev ő a vételár törlesztőrészleteinek
fizetésével is elmaradásban van? Valójában mennyibe is kerül(t) a MALÉ V
privatizációja a Magyar Köztársaságnak?

Kérem megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . március 02.

Bencsik János
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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